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Mevr. de Vries: 
“Geachte voorzitter, raadsleden en aanwezigen, dank voor de gelegenheid te kunnen spreken . 
 
Er moet u de afgelopen periode veel informatie toegezonden zijn. En dan doel ik niet alleen op media 
berichtgeving maar op al die persberichten van de ministeries. 
 
Een aantal persberichten van het ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit was voor mij 
een schot in de roos. Hier beperk ik mij tot het bespreken van 1 en het benoemen van de bedoeling 
van een aantal andere berichten.  
 
Het ministerie van LNV wil  groene speelplekken. De nieuwe groenste speelplek ontworpen voor 15 
mei 2009, dingt zelfs mee naar een prijs van 10.000 euro.  
 
Minister Verburg schrijft dat kinderen een goede groene speelplek verdienen, daar deze essentieel zijn 
voor lichamelijke en geestelijke gezondheid. Het stimuleert creativiteit en verbeeldingskracht. Een 
groene speelplek gaat verder dan een speelpleintje, maar biedt het kind de ruimte om op creatieve 
wijze in contact te komen met de natuur.  
 
In het persbericht wordt verder gesteld dat groene natuurlijke speelplaatsen veel te bieden hebben, 
zowel aan kinderen als aan volwassenen. Het gaat om spelen in al zijn rijkheid, om ontmoetingen met 
lucht, licht en ruimte in al zijn interpretaties. Kortom het gaat om de band tussen mens en natuur. 
Spelen in speeltuinen, op glijbanen en schommels is heel erg leuk. Maar spelen in het groen is 
onmisbaar. Spelen in de natuur is goed voor de ontwikkeling van kinderen omdat het hen uitdaagt tot 
onderzoeken, bewegen en creativiteit  
 
Het recreatie gebied van het voormalige BEP- en zwembadterrein en de ruimte erachter is geschreven 
op dat wat de hogere overheden willen en wat ik van het begin af aan bij u onder de aandacht heb 
gebracht d.m.v. een bericht in de Binnendijks, mijn schriftelijke visie in januari van dit jaar op uw 
voorontwerp ZOB I  en op diversen openbare bijeenkomsten. 
  
Ik zie het gebied al voor me. De zonnevelden van het zwembad weer terug, liefst met de mogelijkheid 
een verkoelingsplons te nemen. Het oude openluchtbad was zo perfect. Maar goed als dat niet gaat, 
dan zomers watersproeiers om daar onderdoor te kunnen rennen. In de Oostersloot je bootje te 
kunnen laten varen.  
 
In een aantal hoge bomen, boomhutten die onderling verbonden zijn met touwloopbruggen. Fiets-, 
trim- en wandelroutes met speel- en rustplekken.  

Schooltuinen voor de basisschool, spelen in de wei met de dieren en ze verzorgen. Hierbij kan de 
basis gelegd worden voor het versterken van de multiculturele oriëntatie van het groen onderwijs om 
zo de arbeidsmarkt van de toekomst nog beter te kunnen voorzien van voldoende talent.  

Voor de volwassenen en bejaarden, ook dieren om te verzorgen misschien samen met de jeugd en 
een klein  kweek- ,  bloemtuintje of iets dergelijks.  
En de hangplek in de schaduw van hoge bomen dichtbij de jeu de boules plek, het steenwerpen of 
pingpongen op de buitentafels. 
 
De knikkerplek, het tollen en het vliegeren in de wei. Schommelen ook voor de volwassenen en ga zo 
maar door. En in de winter, een stuk onder water zetten er een ijsbaan van maken. 
 
Dat meiske van 7 jaar uit Purmerend dat na de lunch door mij terug werd gebracht naar school en 
toen spontaan de schoonheid roemde van het gebied onderaan de Oostdijk tegenover de woonboten, 
met de verzuchting: “wat is het mooi hier”. Zij geeft de essentie weer van mijn strijd en die van vele 
anderen.  
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Buiten het gemeentebestuur  ben ik nog niemand tegen gekomen,die niet enthousiast is voor dit plan. 
Mijnheer Hefting, u zegt in het interview op de NH-TV dat het een afgelegen weiland is. Hoe durft u, 
langs de Oostdijk wordt bijzonder veel gerecreëerd nu nog langs en bij de Oostersloot. Dit gebied moet 
behouden blijven. 
 
Ik roep u politiek op om de uitdaging aan te gaan om die speelplek voor de Beemster gemeenschap 
en haar buren tegen de verdrukking in te realiseren. Groen is leven en onmisbaar voor een leefbaar 
dorp met de stad Purmerend als buur.  
 
Het meest recente rapport “Landschap verdient beter” geschreven onder voorzitterschap van 
Alexander Rinnooy Kan steunt mij.  
 
Het Persbericht over de toespraak op het Congres “Ruim baan voor de ommetjes maker” eveneens. 
 
De Task Force, voorgezeten door Alexander Rinnooy Kan, stelt onder meer dat lagere overheden nog 
niet genoeg doen om de kwaliteit van het landschap te garanderen. 
Het mankeert nogal eens aan toepassing van bestaande mogelijkheden in het ruimtelijk beleid en aan 
doorzettingsvermogen en daadkracht. Een betere inzet van publieke middelen kan meer private 
financiering aantrekken. Privaat en publiek geld moeten daarom meer in samenhang worden ingezet, 
vindt de Task Force. 
 
Ik besluit met de woorden van de directeur Natuur, S. Raaphorst, namens het min. van LNV. 
 
De gemeente Uden is u voorgegaan met het predikaat “groenste stad van Europa” dus kom op 
gemeenten van Nederland, want GROEN , dat moet je gewoon DOEN! 
 
 
historie 
 
In 1974 is er Zuidoostbeemster burgerprotest tegen de plannen om de Z.O. in te lijven bij Purmerend  
In 1996, presenteert u de structuurvisie met bouwplannen voor de Z.O. Beemster. De 
Zuidoostbeemsterlingen waren vierkant tegen. U bent toen ondergronds gegaan met uw plannen 
maken en werd er met de bewoners niets meer overlegd. 
 
December 2003 spreekt mijn man in deze commissie over de bouwgeruchten komende uit 
Purmerend betreffende  hoogbouw voor ouderen op het oude zwembadterrein. Onzin riep u, 
Purmerend bepaalt niet wat wij bouwen. Ik hoor het u nog zeggen. Met de hand op uw hart belooft u 
ons bij de bouwplannen in onze “achtertuin” te betrekken.  
 
Maart 2006 zijn er gemeenteraadsverkiezingen. Niet een politieke partij spreekt in zijn 
verkiezingsprogramma  van massale woningbouw. Wel was iedereen voor wat en heel zorgvuldige 
woningbouw.  
 
Eind 2006 wordt vervolgens door een fractievoorzitter van deze commissie geroepen dat hij zich nooit 
meer zal laten verleiden om voor de verkiezingen een principe uitspraak te doen in de achterkamer 
(over de hoogbouw van het zorgcentrum). Niet 1 politieke partij heeft de moed gehad ons voor de 
verkiezingen eerlijk te informeren. Ik vind dit Kiezersbedrog.    
 
Later in het jaar belooft de burgemeester ons via de media (NHD) dat er geen sloopverkeer over het 
Noorderpad zal rijden. Ja, en daarna… werd het voormalige clubgebouw van BEP gesloopt zonder 
vooraankondiging in de krant en zonder ontheffing rijden zware trucs heen en weer, dus ook nog 
tegen de toegestane rijrichting in. Er bleek tijdens de sloop zelfs een zwerver aanwezig te zijn en later 
nog asbestplaten. Op een schriftelijk verzoek om opheldering over dit gebeuren, kregen wij bijna 4 jaar 
later antwoord.  
 
Burgers hadden geklaagd over overlast en een gevaarlijke situatie van het BEP-clubhuis zo schrijft u 
en daarmee rechtvaardigt u dit illegale optreden. Nu dus wel luisteren naar de burger en niet het 
vereiste vooronderzoek te doen en gewoon de termijnen af te wachten.  
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Het bestemmingsplan met het hoge zorggebouw is in november 2007 al op uw website te vinden. Dan 
pas houdt u woonvisie avond voor ouderen. U belooft de aanwezigen een verslag van de avond toe te 
sturen. Dat is niet gebeurd. 
 
De ouderen vragen om: 

- wonen met directe uitloop in het groen, zoals ze gewend zijn; 
- mogelijkheden schuren, garages enz. te mogen verbouwen dan wel bij de woning te trekken; 
- ruimten bij kinderen te mogen verbouwen; 
- wandelgebieden en hangplekken voor zichzelf;  
- speelvelden voor hun kleinkinderen; 

 
Alleen in de uiterste noodzaak wilt de oudere kiezen voor een appartement. En hoeveel 
appartementen heeft u gepland? Ca. 30% van de nieuwbouw.      
Ik blijf in uw wil om een goed en luisterend bestuurder te zijn, geloven. Beter ten halve gekeerd dan 
ten hele verdwaald”. 
 


